
 
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
27.12.2023 
 
Miercuri, 27 decembrie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului 
Școlar Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Aviz conform rețea școlară, an școlar 2024-2025 
II. Solicitări unități de învățământ 
III. Diverse 

 
În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  

 
I. Se acordă aviz conform pentru rețeaua școlară pentru anul școlar 2024-2025, conform Anexei 

1. 
 

II. Se aprobă solicitările din partea unităților de învățământ, după cum urmează: 
a. C.J.R.A.E. Hunedoara – se aprobă suplimentarea statului de funcții cu 0,5 post 

administrator de patrimoniu. 
 

III. Diverse: 
1. Se acordă aviz pentru eliberarea duplicatelor actelor de studii: 

a. diplomă bacalaureat, promoția 2022. 
 
 

Anexele la care se face referire în articol sunt postate la rubrica ISJ HUNEDOARA–CONSILIUL DE 
ADMINISTRATIE  
 
 


